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Acta de la reunió de Consell Escolar ordinari de l’ escola Sant Esteve de Guialbes 
 
Dades de la sessió ordinària 
Nom de l’òrgan que es reuneix 
Consell Escolar 
 
Lloc de la reunió: Aula de CS                         Data: 12/062023                    Hora: 15:00 
   
 
Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior.  

2. Calendari escolar curs 2023-2024 

3. Informacions vàries  

4. Torn obert de paraules  

 

 
Assistents  

Anna Gay Mercader, Anna Pérez Carreras, Àngels Toboso, Cristina Moles, Maria Rizzolo, Àlex Teres 
Cordón, Anaïs Andreu, Eva Borrell, Roser Villegas. Excusa la seva assistència: Gerard Vilardell.  
 
 
Desenvolupament de la sessió  

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anter ior  

 

 

2. Aprovació del calendari escolar  
 

L’Anna Gay explica que el departament d’educació ha acordat que el quart dia hàbil de setembre 
s’inicia el curs escolar. Així doncs, el curs comença el  6 setembre, en horari de matí i tarda. Tant per 
primària com secundaria. 

Hi haurà 4 dies de lliure disposició. Es proposen el dijous 7 desembre, el dilluns 12 febrer, el divendres 
17 de maig i el dilluns 20 maig. 

Hi haurà 2 dies de festa local. El dilluns 23 octubre, que es celebra Sant Martirià i el dilluns 29 gener, 
que es celebra Sant Mer. 

Per poder fer jornada intensiva durant el mes de juny, ho compensem amb les colònies i les sortides de 
tot el dia que es fan durant el curs. 

La jornada intensiva es farà el 20 de desembre i des del 5 de juny fins al 21 juny. Està acordat pel 
Departament d’educació que sempre serà el 5 de juny l’inici de la intensiva. 

Queda acordat aquest calendari escolar per part de tots els membres del Consell Escolar. 

L’Anna Gay també explica que per fer l’adaptació de l’alumnat d’I3, es dona el temps que necessiten a 
les famílies. 
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3. Informacions vàries 

 

L’Eva i l’Àngels presenten el document de l’estratègia digital de centre i expliquen com s’ha anat creant 
i quin significat té. Expliquen també la dotació que hi haurà de robòtica, de maleta audiovisual i de 
panells interactius per part del Departament d’educació. ...  

 

Acordem que les famílies el podran visualitzar, ja que estarà penjat a la web de l’escola.  
 

 

4. Torn obert de paraula  

 

4.1 Calefacció 

Els representants de famílies pregunten com està el tema de la calefacció. LÀlex explica que hi ha 
hagut Informacions errònies. Els de l’empresa de pelet deien que ho havien omplert i no era cert, Hi ha 
hagut un canvi d’empresa distribuïdora. S’haurà de comprovar el curs vinent si el funcionament és 
correcte. 

 

4.2 Sala 1 d’octubre 

L’AFA havia demanat disposar d’algun armari a la sala 1 d’octubre. L’Àlex explica que hi ha possibilitat 
de comprar un nou armari per posar al local, ja que tots els armaris ara estan ocupats per altres 
entitats. Ens assegura que tots els espais utilitzats són indispensables. També pregunta si en poden fer 
prou amb el nou espai que quedarà lliure al quartes de material si ara tenim la caseta de jardí. Tots els 
mestres representants asseguren que no anem gens sobrats d’espai. 

L’Àlex comenta que hi ha un problema greu perquè desapareixen materials de l’escola ben sovint. La 
Maria Rizzolo assegura que les portes del local social no tanquen bé. Trobem a faltar peces del tatami i 
algunes estan fetes malbé. L’Àlex ens informa que sortirà una subvenció de la Diputació de Girona i es 
pot intentar comprar més tatamis. 

Les famílies també demanen si la neteja de tatamis està funcionant. L’Alex assegura que si. Els 
mestres afegim que ens trobem el tatami desmuntat el dilluns, molt sovint. Es fan vàries propostes per 
trobar una solució. L’Alex demana que el divendres el desmuntem des de l’escola i que dilluns es torni 
a muntar. Però no hi estem d’acord perquè els mestres en horari lectiu no poden desatendre als 
alumnes. Creiem que aquesta feina, al igual que netejar el pati, no ens correspon.   

La Maria Rizzolo proposa que en el reglament que està creant l’Ajuntament per regular l’ús d’espais 
comuns indiquin que cal muntar i desmuntar el tatami i que és un material que no es pot fer servir per 
les activitats. L’Alex ho comentarà amb els veïns, però alhora comenta que pot portar conflicte perquè 
el local és del poble i els veïns es queixaran. Afegeix que s’han de tenir en compte tots els interessos 
de persones de municipi. Alguns veïns es queixen que es destinen molts diners a l’escola. 

 

4.3 Caseta de fusta del pati  

Expliquem que s’ha fet el manteniment de la caseta i s’han arreglat els desperfectes. L’AFA 
s’encarregarà de pintar-la o envernissar-la. Els mestres indiquem que posarem els materials a partir 
del setembre i les lleixes. 
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5 Ús del local social 

Les famílies, en l’anterior consell escolar, també van demanar si poden disposar d’un joc de claus del 
local social. Volen agilitzar els tràmits perquè quan volen utilitzar el local ho tinguin més fàcil i no hagin 
de dependre que la directora els hi faciliti les claus. L’Àlex vol assegurar-se que totes les portes 
tanquen bé i tenir més control de qui té les claus. S’acorda que de moment es seguirà fent de la 
mateixa manera i que prèviament han de demanar poder utilitzar el local social a l’ajuntament. Per 
poder demanar el local s’ha de fer una instància perquè sigui un tràmit administratiu legal. L’Ajuntament 
dona també la possibilitat per fer-ho per correu o whatsapp, per agilitzar. Però és important que 
l’ajuntament n’estigui al cas per si hi ha algú altre que ja l’ha demanat. 

 

4.4 Programa AFA 

Finalment, les famílies comenten que van elaborar un informe en representació de l’AFA dirigit cap a 
l’ajuntament. Estan esperant que els hi donin resposta i que els punts que demanen quedin ben definits 
i establir terminis. L’Alex proposa que la junta de l’AFA faci una reunió amb ell per poder-ho parlar. 

 

 

 

 

Lloc i data 
Sant Esteve de Guialbes, 12 de juny de 2023  

 

 

 
 
Signatures dels assistents: 
 
 
Anna Gay Mercader   Anna Pérez Carreras                Àngels Toboso                          Àlex Terés Cordón                  
Directora         Cap d’estudis                           Secretària                                  Alcalde 
 
 
 
 
 
 
Damià Carreras                                Cristina Moles                                     Maria Rizzolo                                                                                                         
Representant AFA                            Representant  famílies                        Representant famílies                                    
                                        
 
 
 
 
 
Eva Borrell Dalmau                                   Anaïs Andreu Palahi                                     Roser Villegas 
Representant mestres                               Representant mestres                                 Representant mestres 
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